



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2021-84**

under the

**EARLY CHILDHOOD SERVICES ACT
(O.C. 2021-299)**

Filed November 23, 2021

**1 Section 3 of New Brunswick Regulation 2018-12
under the Early Childhood Services Act is amended**

(a) by repealing paragraph (1)(a) and substituting the following:

(a) if the income of the household, less the Canada-New Brunswick Housing Benefit, is equal to or less than the threshold set by the Minister,

(b) in paragraph (6)(c) by striking out “household” and substituting “household, less the Canada-New Brunswick Housing Benefit”;

(c) in paragraph (7)(d) by striking out “household” and substituting “household, less the Canada-New Brunswick Housing Benefit”.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2021-84**

pris en vertu de la

**LOI SUR LES SERVICES
À LA PETITE ENFANCE
(D.C. 2021-299)**

Déposé le 23 novembre 2021

1 L'article 3 du Règlement du Nouveau-Brunswick 2018-12 pris en vertu de la Loi sur les services à la petite enfance est modifié

a) par l'abrogation de l'alinéa (1)a) et son remplacement par ce qui suit :

a) le revenu du ménage, moins l'allocation d'aide au logement Canada–Nouveau-Brunswick, est égal ou inférieur au seuil que fixe le ministre;

b) à l'alinéa (6)c), par la suppression de « ménage » et son remplacement par « ménage, moins l'allocation d'aide au logement Canada–Nouveau-Brunswick »;

c) à l'alinéa (7)d), par la suppression de « ménage » et son remplacement par « ménage, moins l'allocation d'aide au logement Canada–Nouveau-Brunswick ».